
Referat af bestyrelsesmøde i Digterparken, tirsdag den 4. april 2017 

Tilstede: Astrid, Bente, Flemming, Gitte, Kate, Claus og Thomas (referent) 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

2. Konstituering af bestyrelsen, overdragelse at hjemmeside/forum fra Mads. 

Formand: Kate Hornbek (44/76) 

Næstformand: Bente Nørgaard 30/14) 

Bestyrelsesmedlemmer: Claus Langvig (30/15), Ellen Birgitte Hornstrup Hansen (34/149) og Astrid Marie 

Lauridsen (30/22) 

Suppleanter: Flemming Faaborg (36/33) og Thomas Heide (30/17) 

 

3. Evaluering af generalforsamlingen. 

Generalforsamlingen blev afviklet i god ro og orden og stemningen var generelt positiv.  

 

4 Godkendelse af sidste referat. 

Referatet blev godkendt. 

 

5. Viceværtrapporten 

Orientering om facader mhb. på renovering af udvalgte områder. 

Udskiftning af skumringsrelæ til lamper på Stamvejen. 

Der indhentes tilbud om rensning af brønde. 

Udskiftning af vinduer i udskiftningskø fra 2016 påbegyndes i april. 

Der sås græs på hjørner der er kørt op 

Claus, Flemming og Stefan gennemgår retningslinjer for vinduesnormerne. 

 

6. Gennemgang af indkomne mail. 

 

7. Nyt fra Sinding og Co  

Alt kører planmæssigt 

 

8 Økonomi 

Der er ikke tilkommet uforudsete udgifter. 

Detailplanlægning i forbindelse med forårsrundering. 

 

9. Fibia  

Genforhandling af aftale med henblik af prisjusteringer i foreningens favør. 



 

10. Planlægning af møder, forårsrundering, vicevært onsdage 17-17.30, generalforsamling 2018 

Bestyrelsesmøder afholdes den første tirsdag i måneden, dog ikke i juli måned. Generalforsamling 

planlægges ultimo 2017. Bestyrelsen runderer digterparken den 2. maj 2017. 

 

11. Eventuelt 

Der bliver bestilt et antal ”privat område”-skilte til opsætning ved de åbne arealer i Digterparken. 

 


